
PROTOKÓŁ NR 3/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 5 stycznia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Mariusz Kubiak, 

9. Zbigniew Mazurak,

10. Zbigniew Piątek,

11. Paweł Pituch.

Nieobecny usprawiedliwiony: Krzysztof Kapała.

Zaproszone osoby:

12. Mirosław Górecki,

13. Grażyna Nawalaniec,

14. Andrzej Machnica,

15. Stanisław Schmidt,

16. Małgorzata Krysiak,

17. Dariusz Kaliński, 

18. Wiesław Kędzierski.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów.

2. Wysłuchanie  opinii  na  temat  planu  budżetu  w  poszczególnych  jednostkach  podległych 

Urzędowi Miasta na rok 2011.

2. 1. Komendant OSP – P. Wiesław Kędzierski.

2. 2. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury – P. Dariusz Kaliński.

2. 3. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 – P. Małgorzata Krysiak.

2. 4. Dyrektor MOPS – P. Irena Kawałek.

3. Uwagi zebranych członków komisji.

Ad. 1  Posiedzenie Komisji otworzył i zebranych przywitał Przewodniczący, Radny Artur Wrona, po 

czym przekazał jako pierwszemu głos P. Kędzierskiemu.
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Ad. 2. 1. Komendant OSP Pan Wiesław Kędzierski stwierdził, że zaproponowany dla jednostki OSP 

budżet na 2011 rok pozwoli na przetrwanie i zabezpieczenie jednostce stanu gotowości bojowej na poziomie 

jak w roku 2010. Uwagi jakie miał komendant, to pomniejszenie kwoty na ubezpieczenie oraz niemożność 

dysponowania środkami z rachunku własnego. Skarbniczka wyjaśniła, że pomniejszenie kwoty ubezpieczenia 

nastąpiło wskutek zmniejszonej kwoty na składkę jaką udało się miastu wygenerować u ubezpieczyciela, a 

dysponowanie środkami z rachunku własnego jest niemożliwe ze względu na przepis w ustawie. Innych uwag 

P. Kędzierski nie miał.

Ad. 2. 2 Dyrektor MOK-u Pan Kaliński zaakceptował przyznany budżet, zaznaczył jednak że wzrasta 

energia i inne nośniki, nie wniósł żadnych większych zastrzeżeń.

Ad.  2.  3  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  nr  1  p.  Małgorzata  Krysiak  oznajmiła  że  budżet  został  

okrojony, ale jest po rozmowie z Panem Burmistrzem i Panią Skarbnik, wierzy w to, że w trakcie roku będzie  

miała możliwość przesunięcia z funduszu przeznaczonego na remont (iniekcję) budynku w kwocie 150 tys. zł  

na płacę dla nauczycieli. 

Radna Pani Klepacz zwróciła uwagę, że w pozycji „wynagrodzenia” par 4010, jest zmniejszona kwota dosyć 

znacznie  i  złożyła  formalny  wniosek  o  podniesienie  sumy do  wielkości  z  roku 2010.  Wniosek  nie  został  

przegłosowany gdyż posiedzenie komisji nie zostało zakończone.

Ad. 2. 4 Dyrektor MOPS P. Irena Kawałek stwierdziła również, że uwagi przekazała Burmistrzowi. 

Nastąpiło zmniejszenie wydatków na MOPS co skutkuje brakiem środków na dopłaty do czynszów. 

W trakcie dyskusji padły propozycje aby wstrzymać dopłatę do wody i ścieków mieszkańcom Kowar, którzy są 

w dobrej sytuacji finansowej (Radny P. Pituch). Z dyskusji nie wynikły żadne wnioski.

Ad. 2. 5 W końcowej części posiedzenia padły różne uwagi radnych Przewodniczący Rady Miasta, P. 

Andrzej Machnica zaproponował aby temat obligacji odsunąć w czasie, a zastąpić je kredytem w wysokości  

jaka zabezpieczy pokrycie deficytu, gdyż budżet musi się bilansować. Spornym tematem okazała się wysokość 

zobowiązań  okresowych  na  rok  następny  zaznaczona  w  budżecie  w  kwocie  1  miliona  zł.  Pan  Machnica  

zaproponował wysokość 500 tys. zł. W głosowaniu komisji nic nie wynikło (5 za, 5 przeciw, 1 wstrz.), temat po 

wyjaśnieniach Pani Król przeniesiono na dalszą część posiedzenia. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Planowania i Finansów wnioskuje do Pani Skarbnik o przedstawienie wysokości 

deficytu przechodzącego z roku 2008 na 2009 tzn. zobowiązania okresowego na rok następny.

Zapewnieniem  Pani  Skarbnik  było,  że  27.01.2011  dojdzie  do  spotkania  członków  Komisji  Budżetowej  z 

przedstawicielami trzech banków, które przedstawią oferty wyemitowania obligacji dla Miasta Kowary.

Protokołował:                                                                                                                         Przewodniczący

Artur Wrona                                                                                                     Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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